
 

Acta de reunió del grup “Foment de la convivència” 

Núm. de sessió: 06/2020 
Data: 18 de novembre de 2020 
Hora d’inici:  19.00h 
Hora d’acabament:  20.15h 
Lloc:  virtual 
Membres 
 
Assistents:  

• J.D. – Ciutadania 
• J.LL. – Referent de “Gent Gran del Pla d’Urgell” 
• P.F. – Referent Ecobenestar 
• X.M. – Tècnica ciutadania i migracions 
• L.I. – Tècnica Pla de Civisme - Equip prevenció i mediació comunitària. 
• J.S. – Voluntari Creu Roja el Pla d’Urgell 
• JA.L. – President  de l’Associació Salut Mental del Pla d’Urgell 
• M.S. – Ciutadania  
• D.V. – Ciutadania 

 

Excusen la seva presència: 
• L.M. - Membre de l’equip de prevenció i mediació comunitària 
• E.J. – Ciutadania 
• E.R. – Referent ACUDAM 
• Musthafa – President de l’Associació de Senegalesos de Mollerussa i Comarca 
• L.G. - Serveis comunitaris 
• D.V. – Ciutadania 
• A.C. – Ciutadania 
• N.F. – Ciutadania 
• J.B. – Ciutadania 
• A.R. - Referents associació AECC de Mollerussa 
• JA.L. – President  de l’Associació Salut Mental del Pla d’Urgell 
• M.P. – Secretaria del Consell Social 
 

 
 
 

Ordre del dia 

1. Recordatori de l’acta de la darrera sessió 
2. Exposició propostes per la difusió de la campanya de “Civisme” 
3. Explicació vídeos (FAIG + dia internacional del voluntariat) 
4. Acords 
5. Precs i preguntes 

 
 
 



 
Desenvolupament de la sessió i acords 

 
 

1. S’explica com es va fer el vídeo per al programa FAIG de la Salle. S’agraeix la 
col·laboració de les persones que hi van participar. S’acorda fer arribar el vídeo al 
grup. 
  
2. S’exposa en quin moment es troba el disseny dels cartells. Es mostren els esbossos 
disponibles i es comenten. Es consideren adequats i es dona llum verda a seguir la línia.  
Es parla de com fer la difusió de les diferents campanyes.  
 
En la campanya de les escombraries s’acorda fer una bustiada de pamflets en aquelles 
zones on es troben els contenidors amb més incidències, i posar uns adhesius a cada 
illa de contenidors.  
J.S proposa que s’adverteixi de l’existència de càmeres de seguretat, encara que no hi 
hagi cap càmera en aquell punt, l’avís ja faria d’element dissuasori per conductes 
incíviques.  
J.LL proposa incorporar al cartell la informació de la darrera campanya de voluminosos 
que ha fet l’ajuntament i el consell comarcal en el darrer mes, com a recordatori.  
 
En relació als cartells per conscienciar a les persones propietàries de gossos, es proposa 
posar els cartells en aquelles zones on es habitual passejar-hi gossos (Pipi-can, av. 
canal...) i a les botigues d’animals de la ciutat. 
Una altra opció proposada es que algunes persones avisin directament als propietaris 
dels animals i els hi donin un pamflet.  
Es fa la proposta que l’ajuntament informi a les persones que van a censar els seus 
animals de companyia, de les obligacions que tenen, i que se’ls faci arribar l’ordenança 
municipal de tinença d’animals.  
Una altra opinió manifestada i recolzada pels assistents a la reunió és que hi hagi més 
sancions a aquelles persones que no compleixen els seus deures.  
  
Pel que fa a la campanya del joc responsable al carrer, s’acorda definir l’estratègia més 
endavant, de cara al bon temps que es quan hi ha previst fer-la.  
 
3. Es comenta també que la DGT ha publicat la nova normativa en relació als patinets.  
 

 
 
Pròxima reunió: 16 desembre  
 
 
Finalitza la reunió a les 20.15h    

   


